
 
Protokoll fört vid möte med Styrelsen i Stöde Södra VVO 2021-01-31      Protokoll nr 2021-1 
 
Plats: Mötet hölls på internet med hjälp av verktyget Teams 
  

 

 1 

Närvarande styrelsen: Kjell-Åke Grubb, Kjell Eriksson, Martin Idh, Lars Wiström, Alf Wicksell 

Sören Ödmark  

§ 1.1 
Ordförande Kjell-Åke Grubb hälsade välkommen och öppnade dagens sammanträde 
 

§ 1.2 
Till att justera dagens protokoll valdes Kjell Eriksson 
 

§ 1.3 
Protokollet från föregående möte godkändes och kunde läggas till handlingarna 

 
§ 1.4 

Resultat och balansrapport redovisades, bil 1. Inga större förändringar eller avvikelser har noterats. 
Försäljningen av jaktkort uppgick till totalt 58 925 kr varav gästkort 3 875 kr. Årets vinst blev 
7 386 kr. Revision pågår. Styrelsen beslöt att föreslå stämman att balansera vinsten i ny räkning. 
 

 
§ 1.5 

.Förberedelser för årsmötet:   

1. Förvaltningsberättelse. Förslag till verksamhets- förvaltningsberättelse redovisades,bil 2. 
2. Budgetförslag. Föreslag till budget föredrogs, bil 3, och godkändes av mötet. 
3. Styrelsens sammansättning. Enligt valberedningens förslag sker inga förändringar 

av styrelsens representanter däremot avgår Anders Öberg från viltvårdssektionen. 
4. Årsavgift för jaktkort och gästkort. Inga förändringar mot fjolårets tariffer. 

Notera att jakt av kronvilt sker på småviltkort. 
5. När skall årsmötet hållas. På grund av pandemin så skjuts årsmötet upp på obestämd  

tid vilket annonseras (se pkt 1.10). Det beslöts vidare att verksamhets- och  
förvaltningsberättelsen skall läggas ut på hemsidan. 

 § 1.6 
Ordf. redovisade älgobs för Stöde Södra och kringliggande  områden. Han redovisade  
vidare älgavskjutningen, bil 4, för Stöde Södra. Konstaterades att reproduktionen är utmärkt och  
att avskjutningen bör kunna ökas något. På det hela taget konstaterade ordf att resultatet från årets  
jakt utifrån Stöde Södras målsättning var tillfredställande.  
     

§ 1.7 
Den treåriga planen gäller och vi går nu in i andra året. Vi behöver således inte ändra planen nu 
utan eventuella förändringar av planerad avskjutning faller inom 10% marginalen. 
  

§1.8 
Inga kända markägarförändringar har meddelats. 
 

§ 1.9 

• Aktuell och angelägna åtgärder är stödutfodring för rådjur. Beslöts att köpa in foder från 
bonden Sahlin för 10 000 kr (3 kr/kg). 

• Viltvårdsgruppen åtog sig att tillverka 4-5 st foderautomater. 
• Utfordring skall ske på av viltvårdsgruppen utvalda platser 
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§ 1.10 

• Sören rapporterade att han uppdaterat foton på startsidan 
• Beslut om uppskjutning av årsstämman skall läggas ut på hemsidan och annons i ST.  
• Sören lovar att skriva ut aktuell viltrapportering och distribuera till styrelsen  

 

§ 1.11 

• Wouter Roos har ansökt om att hans mark på Fanbyn 4:5 (0,1ha) + Fanbyn 4:7 (1,4ha), 
skall tas in i viltvårdsområdet. Efter diskussion om jaktbarhet etc. beslöt styrelsen att 
godkänna ansökan. 

• Mikael Bergman överlåter småviltsjakt till Joakim Sjödin. Jakträtten överlåtes omgående. 

 
§ 1.12 

 
Ordf avslutade mötet och tackade för visat intresse 
 
Vid protokollet                        
 
 
Sören Ödmark   Kjell Eriksson 
Sekreterare   Justerare 
 
 
 
 
 
Bilagor. Ekonomisk rapport bil 1, Förslag till budget bil 2, Verksamhetsberättelse bil 3, 
Älgavskjutning bil 4 
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